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Account Number (or User ID):  ________________________ 

账户号码（或账户用户名） 

Personal Details 
个人信息 

First Name: _______________________________________ 

姓氏 
Last Name:  _______________________________________ 

名字 
Date of Birth (dd/mm/yyyy):  ________________________ 

出生日期（日/月/年） 
Country of Citizenship: ______________________________ 

国籍 

Contact Details 
联系方式 

Primary Telephone Number_____________________________________________ 

主要联系号码 
Email Address ________________________________________________________ 

电子邮箱 
 
Please confirm your address:  

请确认您的住址 

Address line 1 ________________________________________________________ 

第一个地址 
Town/city____________________________________________________________ 

镇/市 
Post/zip code _____________________  

邮政编码 
Country ____________________________ 

国家 

Financial and Employment Status 

财务和就业状况 

Please select your employment status:  

请根据以下选项勾选您当前的就业状况 
Employed [ ]  Retired [ ] Student [ ] Self Employed [ ]  Unemployed [ ]  Homemaker [ ] 

受雇                    退休                      学生                        自主经营                                无工作                                家庭主妇（夫） 

Please provide the financial information below:  

请提供您的财务信息： 
What is your annual income? ______________ 

您的年收入？ 
What is your net worth? __________________ 

您的资产净额？ 

Country(ies) of Tax Residency and Tax Reference:  
税收居民所在国以及税收信息 
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Please enter your tax identification number or equivalent such as social security number, national insurance number, 
resident registration number, or personal identification code. If your country does not issue tax identification numbers, 
please enter N/A. 

请您提供税标号码或诸如社保号码、国民保险号码、居民注册号码同等税收参考号。如果您的国家不授予税标号码，

请输入 N/A。 

Country(ies) of Tax Residency  

税收居民所在国 

Tax Reference (National Insurance, Social Security 
Number, or equivalent) 

税收参考（国民保险号码、社保号码或其它同等参考

号） 

  

  

  

 
Once the above sections have been completed please sign the form below and email the form to global.support@forex.com with the 
document attached. You can scan and email the form, however, most clients find it easiest to use their internet enabled camera phones 
to take an image of the form and email it directly from their phone. It’s your responsibility to notify us of any future changes by updating 
your profile with us.  

请您在完成表格填写并手写签名后，以附件形式发送到 cn.support@forex.com。您可以扫描表格并发邮件给我们，但大多数客户

会选择最便捷的方式，即通过自己可上网的手机给表格拍照然后在手机上直接电邮给我们。您有责任对未来的任何改变做出更新

并通知我们。 

 
By signing this form you agree that the information provided is correct and acknowledge you understand leveraged products carry a high 
degree of risk. You acknowledge our Customer Agreement is a legally binding agreement and governs the terms and conditions of our 
relationship with you. You hereby release us from any and all liability of whatever kind and nature which, at any time, could result from 
reactivating your account.  

签署此表格即表示您确认您提供的信息真实，并且承认和理解杠杆产品具有高风险。您认可我们的客户协议具有法

律约束力并支配我们与您关系的条款与条件。您在此解除由激活您的账户导致的任何种类和性质的任何及所有法律

责任，任何时候都无须担负。 
Signature:  

签名___________________________________________   Signature (if Joint) ______________________________ 

签名（如果是联合账户） 

Date (dd/mm/yyyy): __________________________________    Date (dd/mm/yyyy): ____________________________ 

日期（日/月/年）                                                                                   日期（日/月/年） 
FOREX.com is a trading name of GAIN Global Markets Inc. which is authorized and regulated by the Cayman Islands Monetary Authority 
under the Securities Investment Business Law of the Cayman Islands (as revised) with License number 25033. 

FOREX.com 是嘉盛全球市场有限公司旗下的交易品牌。嘉盛全球市场有限公司在据开曼群岛有价证券投资业务法（修订版）下设

的金融监管局注册并受其监管 (注册号码：25033)。 


